
Zápis z veřejného zasedání  
 

OZ Obce Záboří č. 12/2011 ze dne  29.12.2011 
 
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
Zapisovatel: Ing. Jakub Founě 
Ověřovatelé: Jiří Čadek, Pavel Marek 
 
 
 
1) Kontrola usnesení 
Všechny body z minulého usnesení splněny. 
 
 
2) Rozpočet na rok 2011 
 
OZ projednalo a schválilo navržený rozpočet na rok 2012. Rozpočet je sestaven jako vyrovnaný – viz 
příloha. 
 
Pro: 8  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
3) Veřejnoprávní smlouva o zajištění výkonu přenesené působnosti na úseku evidence 
obyvatel 
 
OZ projednalo a odsouhlasilo uzavření veřejnoprávní smlouvy o zajištění výkonu přenesené působnosti na 
úseku evidence obyvatel s Městem Blatná. Na základě této smlouvy bude Město Blatná provádět správní 
řízení na zrušení údaje o místu trvalého pobytu podle §12 zákona o evidenci obyvatel, včetně zaevidování 
změn do informačního systému evidence obyvatel Obce Záboří. 
 
Pro: 8  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
3) Rozpočtová změna č. 7/2011 
 
OZ odsouhlasilo rozpočtovou změnu číslo 7/2011. 
 
Pro: 8  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
5) Stanovení poplatků v roce 2012 
  
OZ projednalo výši poplatků na rok 2012. Jelikož obec v současné době nedoplácí na provoz vodárny a 
ČOV ze svého rozpočtu, rozhodlo OZ ponechat poplatky za vodné a stočné ve stejné výši jako v roce 2011. 
Ve stejné výši zůstávají i ostatní poplatky (odpad, psi). 
 
Pro: 8  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 



 
6) Schválení pořízení nového územního plánu 
 
Dne 1.1.2016 pozbývá územně plánovací dokumentace obcí (územní plány) schválené před 1.1.2007 
platnosti (včetně jejich změn). Z tohoto důvodu rozhodlo zastupitelstvo Obce Záboří o pořízení územního 
plánu Záboří z vlastního podnětu jako nástroje, který bude vytvářet předpoklady pro výstavbu a udržitelný 
rozvoj území. OZ schvaluje pana starostu Ing. Václava Kurze jako zástupce Obce Záboří, který bude po 
dobu pořizování územního plánu Záboří spolupracovat s pořizovatelem územně plánovací dokumentace. 
 
Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
7) Volba předsedy kontrolního výboru a doplnění předsedy inventarizační komise 
 
Předsedou kontrolního výboru a zároveň předsedou inventarizační komise byl zvolen pan Jindřich Votava. 
 
Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
8) Různé 
a) OZ projednalo a schválilo pravidla pro pronájem sálu v KD U Divišů 
 
Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
b) Starosta informoval OZ o pokračujících přípravách výstavby dětského hřiště 
 
c) Starosta informoval OZ o stavu kaštanu na návsi. Odbornou firmou dojde k odstranění suchých větví, 
které hrozí zřícením. 
 
d) Místostarosta informoval OZ o připomínce manželů Mertových, kteří upozornili na to, že nákladní 
automobily zásobující prodejnu neustále poškozují jejich dům. Obce Záboří je sice majitelem objektu, ale 
s jeho zásobováním nemá nic společného. Pokud vznikne škoda na soukromém majetku, je nutné obrátit se 
na Policii ČR, která je jako jediná oprávněna řešit vzniklou situaci a škodu. 
 
e) Z důvodu změny trvalého bydliště rezignoval na funkci člena OZ pan Bc. Josef Ounický. Zastupitelstvo 
nadále pracuje v počtu 8 členů. 
 
f) OZ schválilo příspěvek ve výši 1 000Kč na pořádání turnaje „O pohár starosty obce“ v malé kopané. 
 
Pro: 8   Proti: 0  Zdržel se: 0 
 


